
 
 
Artikel 46 vragen over stand van zaken nieuwbouw de Postiljon 
 
17 maart 2025 
 
Op 4 juli 2024 heeft de raad ingestemd met de herijking van het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 
(IHP). Een belangrijk reden dat dit plan uit 2022 aangepast moest worden ,is dat de nieuwste leerling-
prognose niet een daling maar juist een stijging van het aantal leerlingen laat zien. 
Een verklaring die wordt gegeven is dat er nu (meer) rekening is gehouden met de woningbouw-
plannen in zowel Soest als Soesterberg. Het betekent dat er meer en soms ook eerder ruimte voor 
klaslokalen nodig is dan was voorzien. 
 
Voor basisschool de Postiljon in Soesterberg is in de herijking rekening gehouden met de oplevering 
van een nieuw schoolgebouw in 2028. Dan moeten wel in het eerste kwartaal van 2025 
(voorbereidende) werkzaamheden worden gestart. 
 
Op 14 maart bracht Eline Vedder, Tweede Kamerlid voor het CDA een werkbezoek aan Soesterberg. 
Aan de orde kwam de woningbouw in het dorp en de noodzaak na te denken over ruimte voor een 
basisschool, huisarts, kinderopvang , winkels etc. Die zijn onmisbaar voor een bloeiende 
dorpsgemeenschap. Ook de zoektocht van basisschool de Postiljon naar geschikte ruimte voor 
nieuwbouw kwam aan de orde. Maar Vedder, die oud-leerling is van de Postiljon, kon helaas geen 
antwoord krijgen op haar vraag waar de nieuwe school dan straks staat en wanneer deze gebouwd 
is.  
 
Ook de school, medewerkers en ouders is nog niet duidelijk hoe de toekomst er nu exact uit gaat 
zien. Met het oog op de al geplande nieuwbouw van basisschool de Postiljon, heeft de CDA-fractie 
daarom de volgende vragen aan het college: 
 
1.Om de deadline van 2028 te halen dient uiterlijk begin van het eerste kwartaal 2025 gestart te 
worden met de voorbereidingen op de haalbaarheidsonderzoeken, zo staat in het recente IHP. 
Kunt u duidelijkheid geven over hoe het met die voorbereidingen staat? 
 
2.Kunt u aangeven of het nog steeds mogelijk is de school tijdig te verplaatsen naar een geschikte 
plek in Soesterberg Noord, en zo ja welke locatie is dan in beeld? 
 
3.In welke mate wordt gezocht naar een plek voor alleen de school of worden ook andere 
voorzieningen er bij betrokken en zo ja welke? 
 
4.Hoe lost u eventuele belemmeringen op als ook voor andere functies plek gevonden moet 
worden? 
 
5.De fractie van het CDA heeft begrepen dat op de basisscholen in Soesterberg veel leerlingen (vele 
tientallen) vanuit Huis ter Heide komen, gelegen in de gemeente Zeist. 
Daar is niets mis mee, maar kunt u aangeven om hoeveel leerlingen het voor elke van de drie 
scholen in Soesterberg gaat en welke aantallen worden verwacht de komende jaren?  



 
6.Worden leerlingen uit omliggende gemeenten meegenomen (in dit geval de gemeente Zeist) in 
de prognoses voor scholen in Soesterberg? 
Als dat niet heet geval is, hoe kunt u dan wel rekening houden met de daadwerkelijke keuzes van 
ouders van buiten Soesterberg voor een school in het dorp Soesterberg? 
Is de gemeente Soest of de gemeente Zeist dan verantwoordelijk voor voldoende ruimte aan 
schoolgebouwen? 
 
7.Welke mogelijkheden zijn er om met de gemeente Zeist samen te kijken naar een antwoord op 
de vraag waar kinderen uit bijvoorbeeld Huis ter Heijde het best naar school gaan en wie de kosten 
voor een schoolgebouw betaalt? Wat zijn wettelijke mogelijkheden hiertoe? 
 
8.Kunt u toezeggen de raad te informeren zodra zich de situatie voordoet dat bepaalde kaders 
waar het college mee moet werken om een locatie te kiezen voor de Postiljon, belemmerend 
werken? In dat geval kan door wellicht kaders wat aan te passen toch een goede oplossing voor de 
school worden gekozen. 
 
9.Welke oplossingen ziet u voor de periode tot 2028 als de school met te weinig ruimte toch goed 
onderwijs wil bieden aan alle kinderen van de Postiljon? 
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